
ФАСТІВСЬКА МІСЬКА РАДА 

П Р О Т О К О Л

Постійна комісія з питань підприємницької діяльності, інвестицій, 
міжнародних зв’язків, промисловості, транспорту, зв’язку та торгівлі

«14» серпня 2019 р.
10.00

На засіданні присутні:
- Бевза С.Л. -  голова постійної 
комісії,
- Остапенко С.О. -  заступник 
голови постійної комісії.

Запрошені:
- приватні підприємці, які 
здійснюють автоперевезення в 
місті:
ФОП Кучерук В.Н., ФОП 
Сапітон І.А., Представник «Фастів- 

Автотранс» Федун О.О., ФОП 
Старікова, ФОП Швидкий С.П., 
ФОП Свириденко Б.І.

- Зикова О.Б. -  перший заступник 
міського голови.

Відсутні: Гарвона В.С.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Обрання секретаря постійної комісії.
2. Розгляд скарг. Дотримання графіків руху та регулярності рейсів на міських 
автобусних маршрутах.
3. Про інформацію для пасажирів в салонах автобусів.
4. Р і з н е.

1. СЛУХАЛИ: Обрання секретаря постійної комісії.

Голова комісії Бевза С.Л. запропонував обрати секретарем комісії на час 
роботи комісії депутата Остапенка С.О.

Голосували: за -  2, 
проти — , 

утримались — .
Прийнято.



2. СЛУХАЛИ:

Доповідав: 
Бевза С.Л.

Федун О.О. 

Бевза С.Л.

Висновок КОМІСГ

3. СЛУХАЛИ:
Доповідав: 
Бевза С.Л.

Розгляд скарг. Дотримання графіків руху та регулярність 
рейсів на міських маршрутах.

- голова постійної комісії, який зазначив, що на минулому
засіданні комісії (14.03.2019 р.) розглядались скарги
мешканців міста, які звертали увагу на те, що перевізники 
не виконують розклад руху. За цей час нічого не 
змінилось. По маршруту «Вокзал-Курган Слави» по 
графіку працює 1 автобус, по маршруту «Вокзал- 
Миронівський парк» із 2-х автобусів, працює лише 1.
По маршруту «Вокзал-Заріччя» із 4-х автобусів працює 
лише 2.

- представник перевізника «Фастів-автотранспортник», 
заявив, що по маршруту «Вокзал-Заріччя» ходять 2-а 
великих автобуса і це, на його думку, достатньо.

- голова постійної комісії на це заперечив, тому що до 
нього, як до депутата міської ради, звертаються мешканці 
Заріччя, навести лад на маршруті «Вокзал-Заріччя», щоб 
приватні підприємці виконували умови договору. Інакше 
змушений буде ініціювати перевірку та пропонувати 
розірвати договір з тими перевізниками, які порушують 
законодавство та не виконують умови договору.

: 1 Іеревізникам виконувати вимоги чинного законодавства 
та умови договорів на перевезення пасажирів на міських 
маршрутах загального користування.

Голосували: за -  2, 
проти — , 

утримались — .
Прийнято.

Про інформацію для пасажирів в салонах автобусів.

- голова постійної комісії, який звернув увагу на 
дотримання вимог Постанови Кабінету Міністрів України 
від 18.02.1997 р. № 176 (про затвердження правил надання 
послуг пасажирського автомобільного транспорту. 
Зазначив, що в деяких автобусах немає графіків руху 
автобусів даного маршруту, бокового та заднього 
трафарету.

Висновок комісії: приватним підприємцям, які займаються автоперевезенням 
мешканців міста, усунути названі недоліки.



Голосували: за -  2, 
проти — , 

утримались — . 
Прийнято.

4. СЛУХАЛИ: Р і з н е .

- ФОГІ Артемова О.П. акцентувала увагу на тому, що по вул.Прорізна 
проїздна частина дороги в дуже поганому стані (асфальтне покриття).
- ФОП Швидкий С.П. зазначив, що на Привокзальній площі організована 
торгівля кавунами, яка заважає вільному проїзду автотранспорту по площі.
- приватний підприємець Кучерук В.М. зауважив, що Київська інспекція 
«Укртрансбезпека» накладає штрафи без розгляду та пояснень перевізника.
- перший заступник міського голови Зикова О.Б. запропонувала надати 
доручення завідувачу сектору торгівлі та транспорту виконавчого комітету 
міської ради Кабанець Т.В. вивчити питання відшкодування перевізникам 
витрат на перевезення пільгової категорії населення.

Голова постійної комісії

Секретар постійної комісії


